
Quatre joves granollerins han desenvolupat projectes 
innovadors per a la ciutat, en els àmbits

intergeneracional, audiovisual, de mobilitat i nutrició 
 

Laia Boixader Balcells 
Grau en Comunicació i Indústries 
Culturals (UB) - 24 anys

Per què et vas presentar a la beca?
Per poder tirar endavant un projecte per 
a la ciutat que fos compaginable amb una 
altra feina.

Quina ha estat la teva experiència?
Molt satisfactòria. He après molt, sobretot 
gràcies al meu tutor, Josep M. Codina; al 
coordinador, Joan Bellavista; i als com-
panys, la Nerea, la Yolanda i l’Armand.

En què consisteix el teu projecte?
A organitzar i impulsar la producció 
audiovisual a Granollers, fent més fàcil 
la creació de continguts audiovisuals per 
beneficiar professionals i empreses del 
sector i, de retruc, impulsar l’economia 
local i promocionar Granollers com una 
destinació cinematogràfica.

Quin procés de treball has seguit?
He comparat casos d’altres municipis amb 
una activitat audiovisual més consolidada i 
he analitzat quins beneficis econòmics, tu-
rístics i culturals suposa. Això m’ha portat 
a la creació d’una Film Office, una oficina 
encarregada d’aconseguir que l’àrea 
d’influència sigui escenari del màxim de 
produccions audiovisuals.

Què t’ha aportat la formació rebuda? 
He après moltes coses que no sabia del 
teixit empresarial i associatiu. També he 
conegut professionals que m’han aportat 
idees i coneixements per al projecte.

Què t’agradaria que passés a partir 
d’ara? 
M’agradaria poder impulsar la Film Office 
a Granollers i que la ciutat passés a estar 
dins del radar cinematogràfic de Catalunya 
i del món.

Recomanaries la beca a altres joves?
Ho recomano 100%.

Armand Jordana Garcia 
Grau en Economia (UAB)
25 anys

Per què et va interessar la beca?
Vaig considerar que la beca incloïa diver-
sos components motivadors per a mi: po-
tencia la innovació a la ciutat com a motor 
de transformació i creixement, i em dona-
va l’oportunitat de desenvolupar una idea 
pròpia. Alhora, podia combinar-la amb 
el màster de Gestió i Creació d’Empreses 
Tecnològiques que he fet aquest curs. 

Explica’ns el teu projecte.
Consisteix a adaptar els aparcaments 
d’avui per a la mobilitat de demà, ente-
nent els dissuasoris, els que podem trobar 
als voltants de la ciutat, com un recurs 
estratègic de la mobilitat del futur. 

Com s’hauria d’implementar? 
Actualment, la mobilitat està experimen-
tant canvis sense precedents impulsats 
per la innovació i els avenços tecnològics. 
Tenim l’oportunitat d’aprofitar-los per 
tirar endavant projectes que aportin valor 
a la ciutat, com ara reduir la contaminació 
allunyant els vehicles privats motoritzats 
del centre.

Què voldries fer a partir d’ara?
M’agradaria seguir treballant en projectes 
de mobilitat amb l’objectiu de posar les 
persones en el centre de l’equació. Crec 
que en el futur ens semblarà impensable 
conviure amb els cotxes i respirar-ne els 
gasos contaminants, com avui dia ens 
sembla impensable fumar al cinema o a 
l’avió. 

La recomanaries?
I tant, és una gran oportunitat i sense dub-
te recomano a les i els joves de Granollers 
que es plantegin la beca d’Agents Innova-
dors com una opció per desenvolupar un 
projecte propi, amb el guiatge d’un expert 
o experta en la matèria de l’Ajuntament.

Yolanda Jiménez Ramalho
Grau en Nutrició i Dietètica (UB)
25 anys

Què et va fer presentar-te a la beca?
Volia fer alguna cosa diferent que 
m’ajudés a completar el meu currículum. 
Al ser un projecte a Granollers, per proxi-
mitat, m’hi vaig animar. Es podia combi-
nar amb altres feines. 

De què va el teu projecte?
Consisteix a mostrar la importància i els 
beneficis que té l’alimentació com a base 
de la promoció de l’envelliment actiu en 
la gent gran. 

Quin procés de treball has seguit?
Vaig fer una recerca d’informació del 
tema i dels serveis existents enfocats a 
gent gran. Vaig entrevistar voluntaris i vaig 
treure conclusions de les dades obtin-
gudes. Finalment, vaig crear un progra-
ma d’educació nutricional tenint com a 
referència la mostra. 

Com t’ha ajudat la formació rebuda?
Abans, quan imaginava el meu futur, crear 
el meu propi negoci em feia por, no em 
veia amb el valor suficient. Ara, he vist que 
emprendre pot ser una bona alternativa si 
les condicions laborals amb què et trobes 
no són bones o si tens una idea de projec-
te per la qual vols apostar. 

Què voldries que passés a partir d’ara 
pel que fa al teu projecte?
M’agradaria que es poguessin fer els pro-
grames d’educació nutricional en
diferents espais descrits en el treball i 
d’altres com centres geriàtrics, centres 
d’atenció primària, hospitals, empreses 
privades, etc.

La recomanaries?
Sí! És una oportunitat per donar-te a 
conèixer i realitzar el teu propi projecte 
ajudant alhora la teva ciutat. 
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